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Protokół Nr 13 
 
 

z posiedzenia i kontroli z dnia 25 czerwca 2007 r.  
 
Posiedzenie otworzyła i przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Zdzisława 
Kasperska.  
 
W posiedzeniu udział wzięło 5 członków Komisji Rewizyjnej. Lista obecności stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu. 
 
Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 
Wójt Gminy Pabianice - Henryk Gajda 
Sekretarz Gminy Pabianice - Jadwiga Słubik 
 
 
Porządek posiedzenia: 
1. Odczytanie protokołów Nr 11 i 12 z posiedzeń Komisji Rewizyjnej. 
2. Kontrola organizacji transportu lokalnego oraz dowozów szkolnych - kontrola wydatkowania 
środków finansowych z budŜetu gminy na dowozy do szkół - dział 801 rozdział 80113 oraz 
wydatków w dziale 600 - Transport i łączność. 

3. Analiza materiałów na sesję. 
4. Sprawy róŜne. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, Ŝe zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami 
zakres kontroli obejmie okres od stycznia 2007 r. 
 
Ad.1. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała protokół Nr 11 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej. 
Członkowie Komisji uwag i zastrzeŜeń nie wnieśli i po odczytaniu protokół został podpisany 
przez Przewodniczącą. 
 
Następnie Przewodnicząca Komisji odczytała protokół Nr 12 z posiedzenia Komisji. 
Radny P. Kociołek zwrócił uwagę na zapis dotyczący wyjazdu OSP Pawlikowice do poŜaru i 
wyjaśnienia tego wyjazdu i powiedział, Ŝe wyjazd straŜy, który był przedmiotem powstałych 
wątpliwości był 9 a nie 8 kwietnia 2007 r.  
Członkowie Komisji nie wnieśli więcej uwag i zastrzeŜeń i protokół został podpisany przez 
Przewodniczącą.   
 
Ad.2.  
 
Kontrola organizacji transportu lokalnego oraz dowozów szkolnych - kontrola wydatkowania 
środków finansowych z budŜetu gminy na dowozy do szkół - dział 801 rozdział 80113 oraz 
wydatków w dziale 600 - Transport i łączność. 
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Wprowadzenia do tematu kontroli dokonała Sekretarz Gminy Pabianice Jadwiga Słubik. 
Powiedziała, Ŝe przetarg na obsługę dowozów szkolnych ogłaszany jest corocznie. Do przetargu 
przystąpił tylko jeden przewoźnik - PKS. Gmina płaci za bilety dla poszczególnych uczniów. W 
czasie dowozów zapewniona jest opieka, opiekunowie wyznaczeni są przez dyrektorów szkół. 
Gminny Gimbus obsługuje jedną trasę. Decyzją Wójta Gminy zawartych jest 5 umów na dowóz 
uczniów niepełnosprawnych. 3-4 lata temu podzielono trasę dowozów i do obsługi zgłosiły się 
Tramwaje Podmiejskie ale cena świadczonych przez nich usług była 3 - krotnie wyŜsza niŜ PKS. 
Dowóz dzieci do szkół jest bardzo odpowiedzialną funkcją, PKS zapewnia i posiada odpowiedni 
tabor, w razie awarii jest w stanie zapewnić zastępczy transport.  
 
Następnie Przewodnicząca  przedstawiła dokumentację przetargową na dowóz szkolny 
2006/2007, teczka znak 348/8/06 zawierającą następujące dokumenty: 
1. umowa z dnia 30.06.2006 r. zawarta między Gminą Pabianice a Przedsiębiorstwem 

Komunikacji Samochodowej w Łodzi 
2. ogłoszenie o wyborze oferty znak: 341/8/6 
3. protokół postępowania o udzielenie zamówienia o wartości zamówienia nie przekraczającej 

wyraŜonej w złotych równowartości kwoty 60.000 euro 
4. protokół nr 1 z posiedzenia Komisji Przetargowej nr sprawy 341/8/06 z dnia 20.05.2006 r.  
5. Informacja o wniesionych protestach i odwołaniach – druk ZP-19 
6. Streszczenie oceny i porównania złoŜonych ofert – druk ZP-18 
7. oferty odrzucone – druk ZP-16 
8. lista wykonawców wykluczonych z postępowania o udzielenie zamówienia – druk ZP-15 
9. informacja o spełnianiu przez wykonawców warunków udziału w postępowaniu o udzielenie 

zamówienia prowadzonego w trybie przetargu – druk ZP-14  
10. zbiorcze zestawienie ofert w przetargu – druk ZP-12   
11. oświadczenia członków Komisji Przetargowej - druk ZP-11 
12. lista obecności członków Komisji Przetargowej na przetargu w dniu 20 czerwca 2006 r. 
13. Licencja PKS na wykonywanie krajowego transportu drogowego osób. 
14. wykaz waŜniejszych usług przewozowych realizowanych przez oferenta w latach 2002-2005 
15. wykaz kierowców PKS-u. 
16. Wpis PKS-u do Krajowego Rejestru Sądowego 
17. Oświadczenie PKS-u o nie podleganiu wykluczeniu z postępowania o udzielenie zamówienia 

na dowóz uczniów do szkół na terenie Gminy Pabianice.  
18. Oferta PKS-u wykonania zamówienia publicznego. 
19. potwierdzenie wysłania/doręczenia zaproszenia. 
20. Ogłoszenie o przetargu nieograniczonym poniŜej 60.000 euro 
21. specyfikacja istotnych warunków zamówienia 
22. mapki tras dowozów 
 
Planowany budŜet na rok 2007 r. w rozdziale 80113 wynosi 309.399 zł 
 
W okresie od 1 stycznia do 13 czerwca 2007 r. wydatkowano: 
- na bilety miesięczne dla uczniów następujące kwoty: 
styczeń - 13.747.97 zł 
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luty - 13.964,29 zł 
marzec - 13.964.29 zł 
kwiecień - 14.102,92 zł 
maj - 14.102,92 zł 
czerwiec - 13.918,04 zł 
 
- na zakup paliwa: 
styczeń - 1.613,27 zł 
luty - 303,60 zł 
marzec - 2.089,06 zł 
kwiecień - 2.032,63 zł 
maj - 1.370,60 zł 
czerwiec (do 13.06.) - 450,56 zł 
                 ---------------------------------------- 
 razem  7.859,72 zł 
 
Do kosztów dowozów uczniów naleŜy dodać koszty przeglądów technicznych i naprawy 
autobusu szkolnego. 
 
PowyŜsze dane zawarte są w informacji załączonej do protokołu tj w kartotece zapisów 
księgowych od 1 stycznia do 13 czerwca 2007 r. w dziale Oświata i wychowanie – dowoŜenie 
uczniów do szkół – zakup usług pozostałych i zakup materiałów i wyposaŜenia. 
 
Przewodnicząca Komisji zapytała o koszty umowy o pracę kierowcy gimbusa szkolnego. 
 
Sekretarz Gminy odpowiedziała, Ŝe jest to kwota uchwalona w budŜecie gminy w dziale 801 
rozdziale 80113 § 4170 -wynagrodzenie osobowe. Zarządzenie Wójta Gminy zawiera regulamin 
pracy kierowcy gimbusa. Harmonogram pracy kierowcy posiada Dyrektor Szkoły J. Olejnik. 
Dobowy czas pracy, przerwy takiego kierowcy ściśle określone są w przepisach prawa a kontrolę 
tachografów przeprowadza inspekcja ruchu drogowego. 
 
Przewodnicząca Komisji prosi na kolejne posiedzenie o informację o dotychczasowym 
wykorzystaniu urlopu kierowcy gimbusa - z uwzględnieniem miesięcy wakacyjnych  - i 
zagospodarowaniu czasu pracy do końca sierpnia 2007 r.      
 
Następnie Wójt Gminy przedstawił umowy z rodzicami na dowóz dzieci: 
300 zł - dziecko z Jadwinina 
170 zł - dziecko z Majówki do Zespołu Szk. - Przedsz. w Piątkowisku 
207 zł - dziecko z Hermanowa 
125 z - dziecko z Majówki do Zespołu Szk. - Przedsz. w Piątkowisku   
317 zł - dziecko z Kudrowic dowoŜone do Łodzi 
142 zł - dziecko z Konina dowoŜone do Szkoły Podstawowej Nr 9 w Pabianicach  
   
Przewodnicząca Komisji prosi o przygotowanie informacji o opiece podczas dowozów - opieka 
nauczycielska w autobusie i opieka podczas oczekiwania na przystanku. Wobec powyŜszego 
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Przewodnicząca postawiła wniosek aby po przerwie wakacyjnej dokonać lustracji opieki podczas 
dowozów uczniów do szkół.  
 
Następnie Sekretarz Gminy przedstawiła informację dot. organizacji transportu lokalnego. Od 
roku 1992 usługi te na terenie Gminy świadczy MZK w Pabianicach. W roku tym została zawarta 
umowa, którą następnie aneksowano - ostatni aneks jest z dnia 8 lutego 2004 r. Trasy autobusów 
nie uległy zmianie. Do końca maja br wydano 109.038 zł na transport lokalny. 
 
Wójt Gminy uzupełnił, Ŝe Gmina Pabianice obsługiwana jest takŜe przez Tramwaje Podmiejskie. 
Obecnie jest załatwiane porozumienie co do stosowania ulg, zwrócono się do Prezydenta Miasta 
Pabianic o partycypację w kosztach.  
Ponadto wypłynęła sprawa linii PKS-u Rydzyny - Pawlikowice, z powodu nieopłacalności 
przewoźnik ten chce zrezygnować z przewozu. Trwają w tej sprawie rozmowy. 
 
Przewodnicząca na koniec tego punktu porządku posiedzenia zwróciła  się z prośbą o 
szczegółowe rozpisanie kosztów utrzymania gimbusa oraz przygotowanie informacji, które 
wynikły podczas posiedzenia.  
     
Ad. 3. 
 
Członkowie Komisji Rewizyjnej zapoznali się i przeanalizowali projekty uchwał jako materiał na 
najbliŜszą sesję. 
 
 
Ad. 4.  
 
W sprawach róŜnych Wójt Gminy poinformował, Ŝe Gmina gości Zespół z Serbii - i zaprosił na 
spotkanie z tym zespołem. Szczegółowe informacje i zaproszenie przedstawi na najbliŜszej sesji. 
 
 
 
 
 
Na tym Przewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 
 
 
 
          Posiedzeniu przewodniczyła: 
       Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 
 
        Zdzisława Kasperska  
 
 
Protokołowała: 
Anna Chodasewicz 


